停車場臨時繳費處特別安排

敬啟者:

為配合展館場地特別安排,由 22/2/2022(星期二)停車場收費處大堂的玻璃門關閉時間如下:

星期一至五	晚上8時至翌日早上8時
星期六、日及公眾假期	全日關閉

大堂玻璃門關閉後,臨時停車場收費處移至車場主要出、入口之更亭繼續運作,用戶如欲繳費取車(請參照路線圖)往博覽道中臨時出入口,上述安排直至另行通告。如有任何疑問,請致電:6655 3312 或 2802 7376 查詢。

不便之處,敬請原諒

此致

香港會議展覽中心〔博覽道中〕停車場用戶

富城停車場管理有限公司 2022年2月21日

2022年2月21日

Date

: 21 February 2020

To

: Users of HK Convention & Exhibition Centre Carpark (Expo Drive Central)

Special Arrangement for re-location of Shroff Office

Dear Patron(s),

For exhibition hall special arrangement, the glass door of car park shroff office lobby is closed with effect from 22 February 2022, the closing period are as below:

Monday to Friday	from 8p.m. to 8a.m. (next day)
Saturday, Sunday and Public holidays	Closed (whole day)

After glass door closed, the car park shroff office will be temporary moved to kiosk at beside of the carpark main entrance and exit. If the users are needed to pay parking fees, please approach to Expo Drive Central Road's temporary access (As refer to Map), the such arrangement until further notice. For enquiry, please call 6655-3312 or 2802-7376.

We apologize for any inconvenience caused.

Thank you for your attention.

Yours faithfully, Urban Parking Limited



CEC-N002-22

